

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 20/21-015 號)

有關 2020/2021 季節性流感疫苗接種學校外展計劃事宜

敬啟者：

由於近年均出現爆發季節性流感，幼兒容易因感染而可能出現併發症，而接種流感疫苗是有效的預防流感的方法。本校一向關注幼兒的身心健康，為鼓勵更多幼兒注射流感疫苗，本年度已參加由衛生署舉辦的 2020/2021 季節性流感疫苗接種學校外展計劃，由外展醫護人員(香港傳染病預防動力)到校為幼兒提供兩次免費滅活季節性流感疫苗(注射式)接種。

如欲接種疫苗之幼兒，請家長填妥由衛生署提供之同意書/不同意書上半部(綠色附件)，連同香港出生證明書影印本，於 10 月 28 日(星期三)前交回班主任代為辦理。

有關幼兒接種季節性流感疫苗安排詳情如下：

第一劑接種日期：2020 年 12 月 7 日(星期一)

第二劑接種日期：2021 年 1 月 5 日(星期二)

接種疫苗地點：本校

接種疫苗費用：免費

備註：

1. 請家長細閱並小心填寫同意書，尤其是幼兒的出生日期及健康情況。
2. 凡 9 歲以下從未接種過流感疫苗的幼兒，衛生署建議應接種兩劑流感疫苗。
3. 接種當天如幼兒缺席或身體不適，不可接種，會安排於第二劑接種日注射疫苗。
4. 家長若對子女是否適宜接種疫苗有任何疑問，可先諮詢家庭醫生意見。
5. 家長可瀏覽衛生防護中心網頁或致電 31112224 疫苗計劃辦事處了解詳情。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 朱逢招 啟

朱逢招

2020 年 10 月 22 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(20/21-015)

October 22, 2020

Matters concerning the 2020/2021 seasonal influenza vaccination school outreach plan

Dear Parents,

As seasonal influenza outbreaks have occurred in recent years, young children are prone to complications due to infection, and influenza vaccination is an effective way to prevent influenza. The school has always been concerned about the physical and mental health of children. In order to encourage more children to be vaccinated against influenza, this year has participated in the 2020/2021 seasonal influenza vaccination school outreach program organized by the Department of Health, with outreach medical staff (Hong Kong Infectious Disease Prevention Power) To school, provide two free inactivated seasonal influenza vaccines (injection) for children.

For infants who want to be vaccinated, parents should fill in the upper half of the consent/disagreement form (green attachment) provided by the Department of Health, together with a photocopy of the Hong Kong birth certificate, and return it to the head teacher by October 28 (Wednesday) Go through. The details of the seasonal influenza vaccination arrangements for young children are as follows:

Date of first dose: December 7, 2020 (Monday)

Date of the second dose: January 5, 2021 (Tuesday)

Vaccination location: our school

Vaccination cost: free

Remarks:

1. Please read and carefully fill out the consent form, especially the child's date of birth and health.
2. For children under 9 years of age who have never received influenza vaccine, the Department of Health recommends two doses of influenza vaccine.
3. If the child is absent or unwell on the day of vaccination, vaccination is not allowed, and injection will be arranged on the second vaccination day vaccine.
4. If parents have any questions about whether their children are suitable for vaccination, they can first consult their family doctor.
5. Parents can browse the website of the Centre for Health Protection or call the Office of Vaccine Program 31112224 for details.

Thank you for your cooperation.



Yours sincerely,

Chu Fung Chiu

The Principal